
פועלי כל העולם התאחדו!

אף אחד אינו מופתע מפתיחת העונה הכושלת, כאשר השפל המקצועי בו נמצאת הקבוצה הוא רק סימפטום לתרבות 
הניהול הביזיונית בניצוחם של האחים ניסנוב. הדיו על דוח המפרק עוד לא יבש, וכבר אנו חוזים בכל אותן התנהלויות 

מוכרות שדרדרו את המועדון תוך שנים ספורות מהשתתפות בליגת האלופות עד לליגה הלאומית. 

הפרת חוזים, צבירת חובות, אפס השקעה כלכלית והסתמכות על ערבויות כבר מזמן הפכו לדרך הניהול השגרתית 
במועדון. אנו נושאים בגאווה את סמל האיש עם הפטיש והמגל, כיצד ייתכן כי הפכנו שם נרדף לעסק המבזה את 

עובדיו, מבריח את שחקניו הצעירים וגורם לכל שחקן לחשוב פעמיים לפני שהוא חותם?

שוב ושוב אתם טוענים שטובת הקבוצה בראש מעינכם, אך בו בזמן לא הבעתם ולו מעט של שקיפות והבעת רצינות 
כלפי מכירה או מסירה של הקבוצה לידיים ראויות. טענות מגוחכות ושחוקות לעייפה כמו »הקומץ מרחיק רוכשים« 

לא מבלבלות אף אוהד מסור לרגע - הקהל של הפועל פעל ויפעל, תמיד, כשטובת הקבוצה וערכיה נמצאים מעל 
הכל. לפיכך, כעת עלינו שוב להתייצב כשומרי הסף ולהבהיר: לא נאפשר לאף אחד להוביל את הקבוצה אל עבר 

התהום. אם עינכם צרות מכדי לראות את כישלונכם, אנחנו נפקח לכם אותן לרווחה!

ניסנוב לא יהיה בהפועל!

הודעת האירגון

על קורונה ומחלות אחרות
במדינה בה אוהדי הספורט נתפסים כחוליגנים ועבריינים, אין אף אוהד שמוצא עצמו מופתע אל מול הדממה באשר 
למתווה החזרה למגרשים. בגל ראשון, בגל שני, וגם בגל העשירי- בעסקנות הכדורגל הישראלי תמיד יעדיפו כספי 

פיצויים על פני פתיחת היציעים, על הוצאות האבטחה והשיטור שבכך.

עלוקות הספורט, ובראשן גופי התקשורת וההימורים, ודאי מרוצות מהמצב: קהל שבוי בבית יוצר הרבה יותר רייטינג, 
וכפועל יוצא, הרבה יותר הכנסות. את אף אחד מהם לא מעניין שבליגות רבות באירופה הקהל חוזר בהדרגה, או אם 

במשחק הקרוב הפועל תשוב ותעלה לשחק אל מול יציעים ריקים, מחזה אימים הזוי שחותר תחת משמעות הענף 
כולו. גם להנהלת הפועל תל-אביב אין רצון או זמן לדאוג לבוסים שלה, קהל ההאוהדים. ניתן רק לשער כי אי-כיבוד 

חוזים ופיטורים בהודעות סמס ממלאות להם את רוב הלו«ז.

ובינתיים בטלוויזיה, עם יציעים ריקים ושירי אוהדים )מוקלטים, בטח מוקלטים(, הכדורגל הישראלי נראה שפל מאי 
פעם. המצלמה מורידה חמישה קילו וביחד איתם מאפסת את שערי השדה של הקבוצה. לאוהדים לא נותר דבר פרט 

לרכישת עוד ועוד ערוצי ספורט וחבילות בתשלום. עתידנו ביציע לוט בערפל והיום בו נזכה לשוב ולהריח את הדשא 
נמצא אי שם בין חיסון לבין נחיתה על מאדים. באורח פלא, כל הגורמים הרלוונטים היטיבו לשכוח שללא הקהל - 

אין זכות קיום לכדורגל בישראל. כל יציאה מהסגר מוכרחה להביא עימה מתווה שיכלול חזרת קהל למגרשים. זהו 
תפקידנו לדאוג שלא ניפול בין הכיסאות.

זה רק ספורט הם אומרים, בשבילנו זה כל החיים!



היו לי רגעים שוויתרתי על הכדורסל, ויתרתי בקטע 
שאמרתי לעצמי ›מה אני צריך את זה‹ מסיבות 

אנוכיות של ענייני לו«ז, או סתם ויכוחים מפעם לפעם 
בסגנון ›תלמדו אותנו איך להתנהג‹ על ענייני אוהדים 

כאלה ואחרים, או סתם בגלל התנהלות הענף בישראל 
מאז שאני זוכר את עצמי בערך.

מה זה ויתרתי? פחות באתי למשחקים, פחות לקחתי 
ללב הפסדים, תבוסות והתפתחויות ושערוריות ובכלל 
הרגשתי שאני מתרחק. הערוץ המשדר והמנוול סייע 
בתרגילי הטעיה רבים בין שידורים מקוטעים באתר, 
לבין שידורים משולבים בערוץ אקסטרה שבתשלום 
על התשלום – והרחיק עוד יותר מהעין ומהלב. ויש 

לי עוד נקודות זכות: תמיד העדפתי כדורגל ואם כבר, 
אז אהבתי את אוסישקין הרבה יותר מאת הכדורסל 

עצמו.
־בקיצור, הכדורסל היה בדרך להיות נוסטלגיה מבחי

נתי וכבר התחלתי לחשוב עליו במושגים של 'שלכם', 
לא 'שלי', לא 'שלנו' – כדורסל 'ש ל כ ם', כמו שאומר 
חבר שלי. ואני אוסיף בקטנה, שרגע לפני הדרבי של 
ה-20 הפרש נתתי את הכרטיס שלי בכניסה ליד ושם 
למישהו שנתקע בלי ומאז לא נכנסתי לדרבי אז בכלל 

הייתי עם אחלה רגל בחוץ.  
אז איך קרה שמצאתי את עצמי חבר הנהלה בכדורסל 

שלכם?
פתאום קלטתי )לא ברגע אחד, זה היה תהליך(, שיש 
כוחות שמושכים לזה שהעמותה תוותר על עצמה ועל 
מקומה כבעלת הזכויות על הפעלת מועדון הכדורסל. 

ככה, תוותר מרצונה. והבנתי שכנראה לא רק אני 
שחררתי ולא רק אני ויתרתי, אלא עוד וזה הפחיד 

אותי לשנייה, שכל הדבר הזה יתרסק כי ויתרנו, אפילו 
שהיה אצלנו ביד. אז אני לא מוותר על הפועל, ולא 

מוותר על הכדורסל וגם אתם לא:
אם את.ה אוהד.ת הפועל –

קודם כל את.ה חבר.ת עמותה.
הפנזין חזר!
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